
 

 

 

 

 

Zápisnica  
z 3.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Novosade  

, ktoré sa uskutočnilo  
dňa 27.2.2019 o 18.00 hod. v zasadačke obecného úradu v Novosade 

 

Prítomní:         Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

Poslanci : 

Bc.Matúš Baranec 

Ľubomír Dely 

Ján Fonos 

Jaroslav Jacko 

Andrej Lajoš 

Bibiána Levická 

Ladislav Marošník 

Mgr. Lenka Višňovská 

Neprítomný : Juraj Cenky 

Ďalší prítomní:  Ing. František Feďak, hlavný kontrolór obce  

                             Mária Lechmanová,  

1. Otvorenie 

2. V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení 

neskorších predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol 3. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Novosade. 

Starosta obce konštatoval, že na 3. zasadnutí OZ je prítomných 8 poslancov  obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

PROGRAM  : 
1. Otvorenie 
2. Kontrola prijatých uznesení 
3. Informatívna správa o plnení úloh na úseku rozvoja    
4.   Rozpočtové opatrenie č. 7/2018 
5. VZN o určení miesta a času zápisu detí do 1.ročníka základnej školy         
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad 



 

 

 

 

 

6.  Došla pošta  

7.  Interpelácia poslancov 

8.  Rôzne 

9.  Diskusia  

10. Záver 

      

Starosta konštatoval, že návrh programu 3. zasadnutia OZ majú poslanci uvedený na 

písomnej pozvánke ( tvorí prílohu č. 1 zápisnice ), ktorý obdŕžali spolu s pozvánkou 

na zasadnutie OZ bol doplnený o návrh zriadiť komisiu pre životné prostredie 

a pripraviť Štatút, rokovací poriadok a náplň pre komisie na návrh pani poslankyne 

Mgr. Lenky Višňovskej . 

Hlasovanie o  programe rokovania 

(hlasovanie č. 1) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

 

Starosta konštatoval, že  program 3. zasadnutia OZ bol schválený. 

Bola vyložená zápisnica z ustanovujúceho obecného zastupiteľstva, ktorá boli 

overovateľmi zápisnice podpísaná. 

Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania 3. zasadnutia OZ starosta obce  

určil týchto poslancov: 

1. Mgr. Matúš Baranec 

2. Bibána Levická 



 

 

 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 2) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

2. Kontrola prijatých uznesení  

Písomný materiál tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

Poslanec Ľubomír Dely predniesol  prijaté uznesenia z  2.  zasadnutia OZ  . 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 19/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

kontrolu uznesení z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 3) 

za: 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 



 

 

 

 

 

3, Informatívna správa o plnení úloh na úseku rozvoja obce 

Starosta obce predniesol informatívnu správu na úseku rozvoja obce na rok 

2019 

p. Jacko mal pripomienku, že treba vymeniť inventár kultúrneho domu stoly a stoličky 

p. Fonos , kto je projektant pre ZŠ treba riešiť aj estetickú stránku 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 20/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie 

informatívnu správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce na rok 2019 

 

4. Úprava rozpočtu obce Novosad na rok 2018 - rozpočtové opatrenie č.7 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 , zápisnice 

Rozpočtové opatrenie č. 7  na rok 2018 bolo prednesené na OZ. V rozpočte bolo 

treba upraviť položky, ktoré neboli rozpočtované v príjmovej a v časti výdajovej. 

Úprava príjmov a výdavkov je v priloženej špecifikácii jednotlivých položiek, ktorá je 

súčasťou tejto zápisnice.. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 21/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie  

úpravu  rozpočtu   obce Novosad na rok 2018 – rozpočtové hospodárenie č. 7/2018 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 4) 

Za : 8 poslanci 



 

 

 

 

 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

5.  Všeobecne záväzné nariadenie  č.1/2019 o určení miesta a času zápisu     

     detí  do 1. ročníka základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce    

      Novosad  

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice. 

Návrh VZN č. 1/2019 predložil Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 22/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

VZN č.1/2019 o určení miesta a času zápisu   detí  do 1. ročníka základnej školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad  

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 5) 

Za : 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 



 

 

 

 

 

 

5. Došlá pošta 

a, Žiadosť p. Blažeja Karičku na prenájom priestorov na deň 21.4.2019 

žiadosť bola prerokovaná s tým, že starosta navrhol ,aby si podali žiadosť s novým 

termínom, nakoľko 22.4.2019 je rezervovaný pre Gréckokatolícku cirkev ,farnosť 

Novosad nakoľko potrebujú sálu a kuchyňu ,ktorú chcú využiť na slávnostný obed 

s biskupom Milanom Chauturom, ktorý príde posvätiť zreštaurovaný ikonostas.  

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 23/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

neschvaľuje 

žiadosť o prenájom priestorov pre Blažeja Karičku na deň 21.4.2019 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 6) 

Za : 8 poslanci 

 

Za 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

b, Žiadosť firma VAMOS –MM s.r.o. Marek Rostáš na prenájom priestorov 

potraviny Zimná 331 

Žiadosť predložil starosta . 



 

 

 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 24/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

neschvaľuje 

prenájom priestorov potraviny Zimná 331 pre VAMOS-MM s.r.o. Marek Rostáš 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 7) 

Za : 4 poslanci 

 

Za 

 

4 

 

 Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, Bibiána 

Levická, Mgr. Lenka Višňovská  

Zdržal sa : 4 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Ladislav Marošník 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

c, Žiadosť Štefan Besler – Besler Plechotice na prenájom priestorov potraviny 

Zimná 331 

Žiadosť predložil starosta . 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 25/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

neschvaľuje 

prenájom priestorov  potraviny Zimná 331 pre Štefana Beslera – Besler 

Plechotice 



 

 

 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 8) 

 

Zdržal  sa : 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

d, Žiadosť p. Mária Vasiľa o jednorázový finančný príspevok  

Žiadosť predložil starosta , p. Jacko navrhol 200,00 € za tento návrh hlasovali 

poslanci  

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 9) 

Za : 4 poslanci 

 

Za 

 

4 

 

 Ľubomír Dely , Jaroslav Jacko,Ladislav 

Marošník Mgr. Lenka Višňovská  

Proti 4 Mgr. Matúš Baranec, Ján Fonos , Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická 

tento návrh nebol schválený, starosta obce dal hlasovať za 100,00€ 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 26/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

jednorázovú finančnú výpomoc pre p. Mária Vasiľa vo výške 100,00 € na nákup 

potravín 



 

 

 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 10) 

Za : 6 poslanci 

 

Za 

 

6 

 

Mgr. Matúš Baranec , Ján Fonos ,Andrej 

Lajoš, Bibiána Levická, Ladislav Marošník 

, Mgr. Lenka Višňovská  

Zdržal sa : 1 Ľubomír Dely   

Proti : 1 Jaroslav Jacko 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

e, Žiadosť p. Vladimíra Semana a p. Anny Semanovej o poskytnutie 

opatrovateľskej služby 

Starosta obce predložil žiadosť p. Vladimíra Semana a p. Anny Semanovej 

o poskytnutie opatrovateľskej služby . 

Starosta oboznámil poslancov OZ, že obec nemá vyškolené opatrovateľky, 

menovaných ide zaopatrovať ich nevesta p. Anna Semanová cez Úrad práce 

sociálnych vecí a rodiny . 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 27/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

neschvaľuje 

poskytnutie opatrovateľskej služby pre p. Vladimíra Semana a Annu Semanovu 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.11) 

 

 



 

 

 

 

 

 

Proti: 

 

6 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely, 

Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, Bibiána 

Levická, Ledislav Marošník  

Zdržal sa : 2  Ján Fonos , Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

f, Žiadosť p. Sary Karičkovej o odkúpenie  obecného pozemku 8 árov  p.č. 

624/3  

Žiadosť predložil starosta obce. 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 28/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 8 árov  p.č. 624/3 pre Sáru Karičkovu 

 na základe znaleckého posudku . 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.12) 

Za :7 poslanci 

 

Za : 

 

7 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely, 

Jaroslav Jacko, Ján Fonos , Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník  

Proti : 1  Jaroslav Jacko 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

g, Žiadosť Rímskokatolícky kostol na finančný príspevok na zatekajúcu 

strechu 



 

 

 

 

 

h, Žiadosť Reformovaný kresťanský zbor Novosad na finančný príspevok na 

rekonštrukciu interiéru  

Starosta predložil  žiadosti, obidve budú predmetom na ďalšom OZ, nakoľko sa musí 

prijať nové rozpočtové opatrenie . 

i, Žiadosť p. Tomáša Sirovca na finančný príspevok na reprezentáciu 

v autocrosse 

Starosta predložil žiadosť , musí sa prijať nové rozpočtové opatrenie  . 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 29/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

žiadosť o finančný príspevok na reprezentáciu v autocrose do výšky 1.000 ,00 € na 

rok 2019 

pre p. Tomáša Sirovca 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.13) 

 

Za : 5 poslanci 

 

Za : 

 

5 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely, 

Jaroslav Jacko,  Andrej Lajoš, Bibiána 

Levická,  

Zdržali sa : 3  Ján Fonos, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 



 

 

 

 

 

j, Žiadosť p. Zdenko Pokleba Trebišov na zriadenie  pštrosej farmy na 

poľnohospodárskom dvore v katastri Novosad bývala koniareň 

Starosta predložil žiadosť . 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 30/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

zriadenie  pštrosej farmy na poľnohospodárskom dvore v katastri Novosad bývala 

koniareň 

pre p. Zdenka Poklembu , bytom Trebišov 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 14) 

 Za : 8 poslanci 

 

Za : 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

k, Žiadosť p. Jaroslava Dobranského k otvoreniu prevádzky pohostinstva 

v priestoroch stolárskej dielne 

Starosta predložil žiadosť . 

NÁVRH NA UZNESENIE č.31/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

žiadosť p. Jaroslava Dobranského k otvoreniu prevádzky pohostinstva v priestoroch 

stolárskej dielne v súlade s  územným plánom obce Novosad  



 

 

 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 15) 

 Za : 7 poslanci 

 

Za : 

 

7 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník,  

Zdržal sa  1 Mgr. Lenka Višňovská 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

l, žiadosť zdravotne postihnutých občanov obce o bezplatný odber 

komunálneho odpadu dvoch smetných nádob v mesiaci 

Starosta predložil návrh 

NÁVRH NA UZNESENIE č.32/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

žiadosť zdravotne postihnutých občanov obce o bezplatný odber komunálneho 

odpadu a to stým, že si bezplatne  vyzdvihnú  na Obecnom úrade vrecia na odpad 

s logom firmy. 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 16) 

 Za : 8 poslanci 

 

Za : 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 



 

 

 

 

 

 

J, Žiadosť Folklórnej skupiny Omladzina na prenájom priestorov KD na 

silvestrovský ples  

Starosta predložil návrh 

NÁVRH NA UZNESENIE č.33/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

žiadosť Folklórnej skupiny Omladzina na prenájom priestorov KD na silvestrovský 

ples  

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 17) 

 Za : 8 poslanci 

 

 

Za : 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

7, Interpelácia poslancov 

Do interpelácii poslancov sa prihlásili Mgr. Lenka Višňovská, kde navrhla, aby 

obecné zastupiteľstva boli nahrávané , aby bol zvukový záznam, aby sa dalo na 

stránku obce . 

Mgr. Jastrab, starosta obce nie je proti, nech sa vyjadria poslanci OZ, či budú 

akceptovať zverejnenie a nebudú mať problém sa vyjadrovať do kamery. 

p. Levická, keď to pomôže zapisovateľke pri zápisnici som za 



 

 

 

 

 

p. Marošník od 18.rokov som poslanec , ľudia nemajú záujem o schôdze a ani 

o verejné  

Ing. Feďak je potom potrebné zakúpiť záznamové zariadenie, treba viac využívať 

WEB stánku obce 

p. Mgr. Višňovská  keď  sa robil odpočet plynu skrinky na plynomeroch ostali 

nevrátené na miesta 

-ochrana osobných údajov , nepodpíše , nerozumie určitým veciam 

starosta obce , zabezpečí firmu MAHUT Group  s.r.o. , ktorá dbá na dodržiavanie  

zákona č.18/2018 Z.z. o ochrane osobných údajov  

p. Dely nesúhlasí, aby jeho meno bolo na stránke 

p. Marošník neporiadok na č.d. 8 , za bránou vrecia s komunálnym odpadom 

8. Rôzne 

V rôznom starosta oboznámil , že je potrebné dať súťažiť  projektantov na projektovú 

dokumentáciu zateplenie budov Základnej školy 

NÁVRH NA UZNESENIE č.34/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

schvaľuje 

súťaž na projektovú dokumentáciu zateplenie budov Základnej školy  

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 18) 

Za : 8 poslanci 

 

Za : 

 

8 

 

 Mgr. Matúš Baranec, Ľubomír Dely,   Ján 

Fonos ,  Jaroslav Jacko, Andrej Lajoš, 

Bibiána Levická, Ladislav Marošník, Mgr. 

Lenka Višňovská  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 



 

 

 

 

 

ďalej pripravujeme oplotenie pre MŠ. 

9. Diskusia 

V diskusii vystúpila p. Bibána Levická , osvetlenie prechodu pre chodcov pri 

Semanových  

p. Mgr. Višňovská 

mala doplnenie programu o zriadenie komisie pre životné prostredie v tomto zložení 

Mgr. Lenka Višňovská, Mgr. Baranec, Ján Fonos , Bibiána Levická 

NÁVRH NA UZNESENIE č.35/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade  

neschvaľuje 

komisiu pre životné prostredie  

Hlasovanie 

(hlasovanie č.19) 

Za : 2 poslanci 

 

Za : 

 

2 

 

 Ján Fonos, Mgr. Lenka Višňovská 

c  

Zdržali sa : 5  Ľubomír Dely , Andrej Lajoš, Ladislav 

Marošník, Jaroslav Jacko, Mgr. Matúš 

Baranec 

Proti : 1 Bibiána Levická 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

Na ďalšom obecnom zastupiteľstve sa budeme zaoberať štatútom obce a rokovacím 

poriadkom. 

Ing. Feďak treba pripraviť VZN o strave 



 

 

 

 

 

VZN o dotáciach 

 

Mgr. Jastrab mal sa jednanie o výstavbe nájomných bytov – 11.bytove domy 

zatiaľ Obecný úrad neeviduje žiadosti na bývanie 

 

 

 

10. Záver 

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef Jastrab 

poďakoval všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil 3. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v Novosade. 

                                                                                __________________ 

                                                                                                 Mgr. Jozef Jastrab 

                                                                                                     starosta obce  

  Overovatelia: 

                           Mgr. Matúš Baranec             __________________ 

                           Bibiána Levická                       __________________ 

Zapisovateľka : 

 

                            Mária Lechmanová       

 


